
Høringssvar til Budget 2024  Modtaget den 2.august 2023 

Efter at have læst forslaget om at lukke juniorklubben, bliver jeg simpelthen nød til at reagere. 
 
Jeg har en dreng i 9. Klasse og 5. Klasse på Hornslet. De har begge gået i juniorklub i Hornslet fra 3. Klasse, 
den mindste dreng går stadig i juniorklub, den store dreng går nu i ungdomsskole. 
 
Juniorklubben er et fantastisk tilbud til vores børn, på rigtig mange områder: 
- Trygheden ved at børnene kan gå i klub efter skole, og ikke skal gå hjem til et tomt hjem.  
- De børn der går i klub, får et meget større netværk, fordi de lærer børn fra parallelklasserne bedre at kende 
(samt de børn der går i de ældre og yngre klasser)  
- De lærer at være sammen med mange forskellige mennesker, og tilpasse sig - i klubben er der mere frihed 
under ansvar, end i skolen.  
- De lærer at være selvstændige, for når de skal med på turer, skal de hjælpe til med pakning, rengøring og 
madlavning. 
- De har et alternativ til “skærmtid”, mange af de børn der ikke går i klub, tager hjem og spiller (hvilket kan 
være med til at gøre børnene mere indadvendte og asociale) 
- Mange forældre har ikke 7 ugers sommerferie, og måske ikke bedsteforældre til at passe 3-4. Klasser i 
sommerferien (og andre ferieperioder) hvis børnene ikke kan komme i klub, skal de være alene hjemme, det 
er langtid for et barn på 9-11 år. 
- Hvis trivslen i udskolingen er dårlig, skal vi starte i indskolingen med at rette op, og derfor er det en virkelig 
god ide at bevare juniorklubberne.  
 
- personalet gør et fantastisk stykke arbejde.  
 
P.s. skriv gerne for endnu flere gode argumenter.  
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